mandant d'opérer le virement d'un montant de \$1,000, du cruit affecté à la confection d'un trottoir en dalles de pierre bleue de New-York à l'angle Nord-ouest des rues Simpson et Sherbrooke, et d'appliquer ledit montant à la confection d'un trottoir en dalles de pierre bleue de New-York à l'angle Nord-est des rues Simpson et Sherbrooke. Le tout conformément à la section 20, articles 453 et 456 de la charte de la Cité telle qu'amendée.

3.—Résolu: Que l'inspecteur de la Ville soit prié de faire rapport sur l'état de la chaussée des ponts dans la Cité; de spécifier pourquoi la chaussée de ces ponts ne dure pas plus longtemps, et d'indiquer les moyens à prendre et les matériaux à employer pour réparer la chaussée, afin que la chaussée de ces ponts puisse résister au trafic.

4.—Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant qu'un crédit supplémentaire de \$2,000 soit voté pour réparations aux ponts et viaducs.

5.—Soumise et lue une lettre de la "Montreal Light, Heat & Power Co." se plaignant du mauvais état de la chaussée de la rue DeLévis, et aussi de la partie de la rue DeLévis, entre le quai et la rue Notre-Dame.

Sur proposition de M. l'échevin Ward, il est.

Résolu: Que l'inspecteur de la Ville soit prié de donner avis à M. Harris d'enlever,, d'ici à 5 jours, la terre de l'excavation déposée par lui sur la rue DeLévis, et, à défaut de ce faire, d'exercer une action contre M. Harris.

6.—Résolu: Que le trésorier de la Ville soit autorisé à rembourser à M. A. Bray son dépôt de \$400 effectué avec sa soumission pour la construction d'un égout sur le côté Quest du square Georges-Etienne-Cartier, quartier Saint-

REQUETES, ETC.

7.—De M. D. Lavigne, demandant un trottoir au No 591 rue Maisonneuve.

De M. U. Sauriol, demandant des trottoirs sur la Troisième avenue, à Rosemont.

Renvoyées à l'inspecteur de la Ville.

8.—Sur proposition de M. l'échevin Duquette, il est

Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant d'opérer le virement d'un montant de \$9,178, du crédit affecté par le Conseil, le 11 mai 1908, à la confection d'un trottoir permanent en dalles de pierre Danforth sur le côté Est de la rue St-Hubert, à partir de la voie du C. P. R. jusqu'à la rue Beaubien, et d'appliquer ledit montant à la confection d'un trottoir permanent en dalles de pierre Danforth et coltar sur le côté Ouest de la rue St-Hubert, à partir de la rue Beaubien jusqu'à une distance de 400 pieds au Nord de la rue Bélanger. Le tout confor-mément à la section 20, articles 453 et 456 de la charte de la Ville telle qu'amendée; moitié du coût payable par les propriétaires intéressés et moitié par la Ville.

9.—Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant qu'un crédit de \$14,000 soit voté pour la réfection du pavage de la rue Notre-Dame en blocs de scorie, à partir de la rue Lacroix jusqu'à l'avenue Papineau.

Ajournement.

RAOUL BOLTE,

Secrétaire.

COMMISSION DES FINANCES

Compte rendu de l'assemblée du 12 juin

Sont présents: MM. les échevins L.-A. Lapointe, président, Lavallée, J.-B.-A. Martin, Guay, Fraser, Sadler et Rohinson.

1.—Soumise une lettre de la "Montreal Street Railway Co.", adressée au trésorier de la Ville, en date du 10 juin 1908, en réponse à la lettre du trésorier de la Ville, en date du 2 juin courant, au sujet du chèque de \$35,309.79 pour l'enlèvement de la neige.

Déposée sur le bureau.

2.—Soumise une lettre du trésorier de la Ville et un rapport du surintendant des Licences recommandant de refuser la requête de Dame S. Henneman qui demande la remise du coût de sa licence.

Résolu: De souscrire à ladite recommandation.

mending that a sum of \$1,000 be varied from appropriation voted for the laying of a New-York blue stone sidewalk, north-west corner of Simpson and Sherbrooke streets, and apply said amount to the construction of a New-York blue stone sidewalk on the North-east corner of Simpson and Sherbrooke streets. The whole in accordance with section 20, articles 453 and 456 of the City charter as amended

3.—Resolved: That the City surveyor be asked to report as to the state of the roadway on the City bridges; specify for what reason the roadway of said bridges does not last longer, and what means could be taken and what material should be used for the repairing of said roadway so that the roadway of said bridges may resist to traffic.

Resolved: That a report be made to Council recommend ing that a supplementary appropriation of \$2,000 be voted for repairs to bridges and tunnels.

5.—Submitted and read a letter from the Montreal Light, Heat & Power Co., complaining of the bad state of De Levis street roadways and tunners. of De Levis street roadway, and also of that part of De Levis street between the wharf and Notre-Dame street.

On motion of Ald. Ward, it was

Resolved: That the City surveyor be asked to notify Mr. Harris to remove within 5 days from this date, the earth from the excavation, deposited by him on DeLevis street, failing which, that Mr. Harris be prosecuted.

6.—Resolved: That the City treasurer be authorized to refund Mr. Bray his deposit of \$400 made in connection with his tender for the construction of a sewer on the West side of George Pticons. on the West side of George-Etienne Cartier square, St. Henry ward.

PETITIONS, ETC.

7.—From Mr. D. Lavigne, asking for a sidewalk at No. 591 Maisonneuve street.

From Mr. U. Sauriol, asking for sidewalks in the third avenue, Rosemont.

Referred to the City surveyor.

8.—On motion of Ald. Duquette, it was

Resolved: That a report be made to Council recommend ing that a sum of \$9,178 be varied from appropriation voted by Council, on the 11th May 1908, for a permanent sidewalk with Danforth flagstone. sidewalk with Danforth flagstone, on the East side of St. Hubert street, from the C. P. R. track to Beaubien street, and apply said sum to the laying of permanent sidewalk with Danforth flagstone and scales on the west sidewalk with Danforth flagstone and coaltar, on the west side of St. Hubert street from Danforth flagstone and coaltar, on the west side of St. Hubert street from Danforth flagstone and coaltar, on the west side of St. side of St. Hubert street, from Beaubien street to a distance 400 feet North of Bélanger street. The whole in accordance to section 20, articles 453 and 456 of the intercharter as amended. charter as amended; cost, one-half payable by the interested proprietors and the other half by the City.

9.—Resolved: That a report be made to Council recommending that an appropriation of \$14,000 be voted for the resurfacing of Notre Park resurfacing of Notre-Dame street paving with blocks, from Lacroix street to Papineau avenue.

Adjourned.

RAOUL BOLTE, Secretary.

FINANCE COMMITTEE

Report of meeting held the 12th June.

Present: Aldermen L. A. Lapointe, chairman, Lavallée, J. B. A. Martin, Guay, Fraser, Sadler and Robinson.

1.—Submitted a letter, from the Montreal Street Ry. Cov. addressed to the City treasurer, dated June 1908, in reply to the letter sent by the City treasurer on the 2nd June instant, in connection with the connection with th June instant, in connection with the cheque of \$35,309.79 for snow special.

2.—Submitted a letter from the City treasurer and a port from the superinted at report from the superintedent of licenses, recommending that the demand Mrs. S. Henneyers that the demand Mrs. S. Henneman, for remittance of license fees, be not entertained.

Resolved: To concur in said recommendation.